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Vil ta ut masser frå elva 19.08.2012

Hans Reidar Kjærland har søkt om å få ta ut 200 kubikkmeter masser frå elva
Han vil ta ut massene  frå areal som ligg tørrlagt. 
Uttaket vil føre til mindre
press på motsatt elvebredd. 
Alternativet med å få tilkøyrd masse vert for kostbart

 
Kjærland ynskjer å gjennomføra uttaket i august-septmber før eventuelle haustflaumar.
NVE skal vurdera om endringa er konsesjonspliktig etter vassressurslova
Kommunen skal uttale seg først.


